

# SECRET

GENERAL AGREEMENT  
ON TARIFFS AND  
TRADE

ACCORD GENERAL SUR  
LES TARIFS DOUANIERS  
ET LE COMMERCE

No. 73  
SECRET/69/Add. 12  
11 March 1957

---

SCHEDULE I - AUSTRALIA

AUTHORITY FOR RENEGOTIATION

Addendum

In document SECRET/69/Add.1, contracting parties were informed that the Intersessional Committee, at its meeting of 26 July 1956, had granted the Australian Government authority to enter into renegotiation concerning items 115 (A) and (B) - Socks and Stockings contained in Schedule I.

The Australian Government has now informed the secretariat that it has decided not to proceed with the renegotiation of these items and that the commitments on these items in Schedule I will accordingly remain unchanged.

Negotiations concerning item ex 169(A)(3) - Taximeters, which were authorized at the same time by the Intersessional Committee, have not yet been completed.

---

LISTE I - AUSTRALIE

AUTORISATION DE RENEGOCIER

Addendum

Les parties contractantes ont été informées par le document SECRET/69/Add.1 que le Comité d'intersession, lors de sa réunion du 26 juillet 1956, avait autorisé le Gouvernement australien à engager des négociations nouvelles concernant les positions 115 (A) et (B) - Chaussettes et bas - reprises dans la Liste I.

Le Gouvernement australien vient de faire savoir au secrétariat qu'il a décidé de ne pas procéder à de telles négociations et qu'en conséquence les engagements qu'il a pris au sujet de ces positions de la Liste I demeurent inchangés.

Les négociations relatives à la position ex 169(A)(3) - Taximètres - dont le Comité d'intersession, à la même date, a autorisé l'ouverture, ne sont pas encore terminées.